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PROTOKÓŁ nr XXVI//2017  

z przebiegu XXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Żerkowa 

odbytej w dniu 4 lipca 2017 r. w godz. od 13.00 do  14:50 

w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie 

 

Sesję Rady Miejskiej Żerkowa w trybie art. 20 ust 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t.j. Dz. U. z 2016 r., poz. 446 ze zm.) zwołano na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Żerków. 

Wniosek o zwołanie sesji Burmistrz uzasadnił koniecznością zwiększenia planu środków w budżecie 

Gminy  Żerków na zadanie pn.. „Modernizacja i  rozbudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości 

Podlesie”. 

W obradach uczestniczyli: 

Radni Rady Miejskiej Żerkowa: 15 radnych na ogólny stan 15 radnych - zg. z  listą obecności/  

zał. 1. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi Gminy Żerków  - zg. z  listą obecności/ zał. 2 

2. Jacek Jędraszczyk   - burmistrz Miasta i Gminy Żerków 

3. Bronisława Rogacka    - skarbnik Gminy Żerków, 

4. Michał Surma    - sekretarz Gminy, 

5. Elżbieta Kupś    - pracownik Urzędu  

6. Teresa Szablewska   - pracownik Urzędu 

 

Porządek obrad XXVI sesji Rady Miejskiej Żerkowa wraz z zaproszeniem przesłano radnym pocztą  

oraz dostarczono w dniu  28 czerwca 2017 r.  

 

Punkt 1 – Otwarcie i stwierdzenie kworum obrad. 

Otwarcia XXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Żerkowa dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Żerkowa. Przewodnicząca witając wszystkich, przeprosiła sołtysów i gości za chwilowe opóźnienie  

w rozpoczęciu obrad sesji związane z lustracją obiektu stacji uzdatniania wody w Podlesiu. Głównym 

punktem dzisiejszego spotkania jest omówienie i przyjęcia projektu uchwały w tym zakresie.  

Przewodnicząca stwierdziła kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło  

14  radnych. Dodała, że radny Jarosław Kasprzak trochę się spóźni. 

 

Punkt 2 – Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Barbara Urbańska wyjaśniła dlaczego zwołano sesję nadzwyczajną odczytując wniosek 

Burmistrza o zwołanie sesji w trybie art. 20  ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym 

związanej z koniecznością zwiększenia planu środków o kwotę 100.000,00 zł w budżecie Gminy Żerków 

na zadanie pn. „Modernizacja i  rozbudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Podlesie”  

z następującą propozycją porządku obrad:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 

4. Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie:  

1) wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na rok 2017, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2017 – 2022. 

5. Wolne głosy i komunikaty.  

6. Zamknięcie obrad sesji.   

Rada przedstawiony porządek obrad przyjęła jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych na sali. 

/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 
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Burmistrz zabierając głos wyjaśnił dlaczego zaplanowano nadzwyczajną sesję, ponieważ z kosztorysów 

inwestorskich do budżetu przyjęto środki brutto na to zadanie w kwocie 1.434. 181,00 zł, ale z  przetargu 

wyszły koszty większe. W poprzednich przetargach oferowane koszty były w granicach 80% kosztorysu 

inwestorskiego. Tym razem najtańsza oferta przedstawiała kwotę na 1.469.850,00 zł, czyli była wyższa od 

kwoty kosztorysu inwestorskiego, a jeszcze muszą być środki na inspektora i inne. Burmistrz dodał, że  

w związku z tym  zaproponowano zwiększenie środków na zadanie o kwotę 100 tys. zł. Kolejna oferta 

przedstawiała kwotę 1 mln 656 tys. zł  i jest wyższa od pierwszej o ok. 200 tys. zł. Dlatego mam prośbę 

do Państwa, aby przyjąć uchwałę zmieniającą nasz budżet na budowę stacji uzdatniania wody. Wyjaśnił, 

że na budowę SUW gmina uzyska kwotę 434 tys. zł z ANR w Poznaniu, albo 37,7 % kosztów środków 

kwalifikowanych. Możemy tak robić, aby planowane środki na inwestycje były większe i wówczas nie 

byłoby potrzeby zwoływania sesji nadzwyczajnej. Ale oprócz tych inwestycji są inne i zawsze było robione 

tak, aby obracać się w ramach realnych środków. 

Na salę obrad dotarł radny Jarosław Kasprzak. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 

Protokół z XXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa przyjęto jednogłośnie: 15 głosów „za”  w obecności  

15 radnych na sali obrad – bez odczytywania. 

Protokół z obrad XXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 21 czerwca 2017 r. został wyłożony 

do wglądu  przed obradami XXVI sesji i w biurze Rady Miejskiej. Natomiast wyciąg z protokołu 

dotyczący przebiegu obrad w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Żerków 

przesłano Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz organowi nadzoru w Poznaniu. 

  

Punkt 4 -  Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na rok 2017, 

Przewodnicząca Rady poprosiła skarbnika gminy panią Bronisławę Rogacką o przedstawienie zmian do 

budżetu na rok 2017. Skarbnik Gminy odczytała uchwałę przedstawiającą zmiany do budżetu, który 

ogólnie wzrósł: 

 dochody do kwoty 45.957.997,31 zł,  

w tym: dochody bieżące   – 43.528.108,52 zł 

  dochody majątkowe -     2.429.888,79 zł 

dotacje celowe  na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych 

odrębnymi ustawami w wysokości – 12.109.260,98 zł 

 wydatki do kwoty  55.091.820,97 zł 

w tym: wydatki bieżące   – 40.662.335,77 zł 

wydatki majątkowe -      14.429.485,20 zł 

dotacje celowe  na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych 

odrębnymi ustawami w wysokości – 12.109.260,98 zł 

Ponadto odczytała uzasadnienie, które szczegółowo przedstawia zmiany oraz wyjaśniła dlaczego 

dokonano zmian po stronie dochodów i wydatków w działach i rozdziałach klasyfikacji budżetowej.  

Wojewoda Wielkopolski zwiększył plan dotacji w dziale: 

1) 852, rozdział 85230 o kwotę 26.889,00 zł na dofinansowanie zadań realizowanych w ramach 

programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywania - "Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania", 

2) 855 (rozdział „Rodzina”) ustalono plan dochodów i wydatków w związku z wpłatami i odsetkami 

od nadebranych świadczeń wychowawczych i rodzinnych, ponieważ zmieniły się kryteria 

świadczeniobiorców i dochody wraz z odsetkami należy odprowadzić do budżetu państwa., 

3) 010 zwiększono plan o 100.000,00 zł na wydatki inwestycyjne dot. "Modernizacji stacji 

uzdatniania wody Podlesie", 

4) 750 zmniejszono plan o 100.000,00 zł z wydatków inwestycyjnych przesunięto na dział 010.  

W ramach rozdziału 75023 przesunięto kwotę 4.000,00 zł z usług telekomunikacyjnych na wpłaty 

dot. Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
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5) 801, rozdz.80101 przeniesiono środki SP Chrzan (zmniejszono § 4270 o 4.000,00 zł oraz § 4360  

o 1.000,00 zł a zwiększono § 4210 o kwotę 5.000,00 zł na zakup materiałów do malowania  

i przebudowy sal lekcyjnych) oraz w SP w Dobieszczyźnie (zmniejszono § 4430 o 1.735,00 zł 

oraz § 4360 o kwotę 1.000,00 zł a zwiększono § 4210 o 1.735,00 zł na bieżące zakupy oraz  

§ 4270 o 1.000,00 zł na bieżące naprawy). 

a) w rozdziale 80104 zmniejszono § 4170 o 1.000,00 zł i zwiększono § 4210 o 1.000,00 zł na 

bieżące zakupy w Przedszkolu Publicznym w Żerkowie; przeniesiono do rozdziału 80148 

§ 4210 kwotę 450,00 zł w Przedszkolu Żerków,  

b) w rozdziale 80148 przeniesiono 40,00 zł na § 3020 - wypłata ekwiwalentu za pranie 

odzieży w stołówce SP Komorzu Przybysławskim; zwiększono § 4210 o 450,00 zł na 

zakup naczyń do szóstego oddziału powstającego od 01.09.2017 r. w Przedszkolu w 

Żerkowie, 

c) w rozdziale 85412 przeniesiono 890,00 zł z § 4210 SP Żerków na § 4300 SP w Komorzu 

Przybysławskim 100,00 zł oraz Gimnazjum w Żerkowie w kwocie 790,00 zł - zakup 

karnetów na basen. (przeniesiono kwotę 350,00 zł pomiędzy SP Chrzan a SP 

Dobieszczyzna również na ten sam cel), 

d) w rozdział 85417 - przenosi się z § 4270 kwotę 1.000,00 zł na § 4210 schroniska 

szkolnego przy SP Żerków na bieżące zakupy.  

6)  852 zmniejszono plan o 4.000,00 zł w zakupach a zwiększono na usługach pocztowych  

i komputerowych.  

Skarbnik podkreśliła, że przedstawione zmiany są niezbędne w celu prawidłowego wykonania budżetu. 

Dodała, że ogółem dochody i wydatki zwiększają się o kwotę 48.389,00 zł łącznie z zadaniami 

zleconymi.  

Radny Wojciech Raś zauważył, że w dziale 750 po stronie dochodów i wydatków przed zmianą  

i po zmianie jest błąd. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że cały dział nie zmienia się, w projekcie uchwały jest podsumowany dział  

i rozdział wraz z poszczególnymi paragrafami. Podliczenie trzech paragrafów nie daje sumy całego 

rozdziału, co nie daje sumy całego działu, ponieważ w podziałce po zmianie przedstawiona kwota daje 

odbicie, że cały dział administracyjny został zmniejszony o 100 tys. zł, było 4.213.179,30 po zmianie jest 

4.113.179,30 a zwiększono dział rolnictwa o tą kwotę. 

Radny Wojciech Raś – to po zamianie wszystkie paragrafy powinny być podliczone. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że paragrafów w danym dziale jest znacznie więcej a przedstawione są 

te, które ulegają zmianie. Ale ogółem dział i rozdział zgadza się z całym budżetem, a w uchwale są 

przedstawione te paragrafy, które ulegają zmianie. 

Radny Sebastian Nowaczyk zapytał jakie paragrafy w tym dziale brakują. 

Skarbnik Gminy wymieniła paragrafy od 3020 – 6059. 

Radny Wojciech Raś zapytał Burmistrza czy przeprowadzony przetarg w przypadku braku środków  

w budżecie jest ważny, czy nie? 

Burmistrz odpowiedział, że przetarg nie został jeszcze rozstrzygnięty a kwoty, które przedstawił są 

informacją z otwarcia ofert. Po dzisiejszej sesji jeżeli będzie przyzwolenie, będzie dalej prowadzona 

procedura przetargowa. Burmistrz dodał, że jest termin związany z ofertą, w którym jest badana.  

Sesję zwołano dlatego, aby nie rozpisywać drugiego postępowania, co przesunęłoby w czasie realizację 

zadania oraz oferta mogłaby być droższa. Warunkiem uzyskania środków z ANR jest ich rozliczenie  

w tym roku. 

Radna Ewa Marek- Skiba zapytała Burmistrza jakie ukierunkowanie ma na wybór oferty czy tej tańszej  

o 200 tys. zł. 

Burmistrz odpowiedział, że tak. Oferta zawiera wszystkie dokumenty i jest wiarygodna. Umowę będzie 

można podpisać jak zostaną zatwierdzone środki w budżecie. 

Radny Bogdan Bożejewicz zwrócił się z dwoma pytaniami. Pierwsze pytanie było skierowane do pani 

Skarbnik Gminy – co to są za środki  w § 6050 gdzie jest propozycja zmiany kwoty z 300.000,00 na 

200.000,00 zł,  

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że były to środki przeznaczone na modernizację budynku 
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administracyjnego, ale w związku z tym, że nie będzie realizowane to zadanie zostały środki zdjęte. 

Radny Bogdan Bożejewicz – dlaczego nie będzie realizowane? 

Burmistrz odpowiedział, że miała być wykonana termomodernizacja budynku, ale nie uzyskano środków 

zewnętrznych, dlatego zadanie odłożono w czasie.  

Radny Bogdan Bożejewicz - drugie pytanie dotyczyło działu 855 –„Rodzina” związane z ustaleniem 

planu dochodów i wydatków w związku ze zmianą kryteriów dochodowych. Radny zapytał czy w tym 

względzie ktoś zaspał z działu opieki?  

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmieniły się kryteria dochodowe i po ściągnięciu danych okazało się, że 

niektóre osoby nadebrały środki.  

Radny Wojciech Raś zapytał czy jest wiadome na co zostanie przeznaczona kwota 200 tys. zł pozostająca 

w dziale administracji? 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że środki pozostają w tym dziale i być może będzie przeprowadzony remont 

albo zostaną przeznaczone na inne zadanie. 

Radny Sebastian Nowaczyk powiedział, że w roku 2021 planowane dochody wzrosną o kwotę 200 tys. zł 

i zapytał czego dotyczą i w jakim dziale się znajdują?  

Skarbnik Gminy zaproponowała przegłosowanie zmian do budżetu, bo środki o które pyta radny znajdują 

w WPF.  

Radny Wojciech Raś – ale chcielibyśmy wiedzieć czego środki dotyczą? 

Przewodnicząca zaproponowała udzielenie wyjaśnienia odwrotnie, ponieważ WPF jest odbiciem budżetu.  

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że przyjęto, iż kwota ta dotyczy zadań zleconych, ale można było zapisać, że 

dochody wzrosną zgodnie z załącznikiem nr 1. Proszę spojrzeć w załącznik nr 1, gdzie one wzrastają. 

Dodała, że trudno zaplanować z czego dochody będą większe, czy mniejsze w roku 2021. Podobnie  

w budżecie jak i w WPF nie można sumować środków, ponieważ przedstawiane są dochody czy wydatki 

związane z danym zadaniem. Jeżeli są to dotacje, to muszą się zgadzać z dochodami budżetu państwa,  

a jeżeli jest to podatek od nieruchomości, to z podatkiem od nieruchomości, jeżeli jest to podatek 

dochodowy to z Ministerstwem Finansów i innymi dochodami. Poza tym są inne dochody, które nie mają 

odbicia, a wchodzą w skład ogółu dochodów budżetowych, czy bieżących, czy majątkowych. Dlatego 

przyjmujemy, że o 200 tys. zł wzrastają dochody ze względu na to, że zmieniły się limity spłaty zobowiązań 

kredytów proponowanych. Ogółem przedstawiony budżet i WPF jest realny, ponieważ na dzień dzisiejszy 

po stronie wydatków mamy 55 mln, a w 2022 roku wydatki zakładamy w wysokości 42 mln zł.  Skarbnik 

podkreśliła, że budżet będzie bardziej realny jeżeli do niego zostaną włączone dotacje, ponieważ 

przygotowując projekt budżetu nie było danych o wysokości dotacji do budżetu np.: odnośnie „Rodziny”; 

500+ i innych świadczeń, które wpływają na zwiększenie budżetu, a wynoszą ok 14 mln zł. 

Radny Sebastian Nowaczyk powiedział, że go to fascynuje. My to sterujemy w sensie ręcznym a np.: 

wydatki majątkowe mamy rozplanowane na 2017 i 2018   i urealnienie tego, dla mnie jako radnego jest 

nierealne. My, żeby coś zrobić musimy się skredytować.  

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jeden kredyt można spłacać i drugi zaciągnąć. Gmina do obecnego 

budżetu może się zadłużyć w granicach ok. 30 mln zł a w bieżącym roku planuje się zadłużyć na kwotę 

ok. 5 mln zł. 

Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali w trakcie 

głosowania.  

Uchwała Nr XXVI/172/17 w wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na rok 2017, stanowi  

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2017 – 2022. 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały i zapytała czy są pytania do WPF? 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 głosów „za”,  

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali w trakcie 

głosowania.  

Uchwała Nr XXVI/173/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków 

na lata 2017 – 2022. 
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Punkt 5 - Wolne głosy i komunikaty.  

Pan Roman Grzegorek sołtys Sołectwa Lgów zapytał czy coś na salach wiejskich będzie się działo. Radni 

obiecali, że na salach zostaną przeprowadzone remonty, a na razie ciężko to wygląda.   

Burmistrz odpowiedział, że wszystko zależy od działalności sołtysów. Tam gdzie coś się dzieje to gmina 

dokłada.  Realizacja remontów przyjęta jest w pewnej kolejności.  Po długim oczekiwaniu będzie 

realizowany remont Sali Wiejskiej w Szczonowie. Podpisano umowę i najbliższym czasie zostanie 

przekazywany plac budowy. Dla Lgowa było zgłoszenie, ale nic na razie nie było podjęte, natomiast są 

regulowane sprawy geodezyjne - własnościowe i później będzie można pomyśleć o kolejnych sprawach. 

Sołtys zapytał jak wygląda załatwianie spraw majątkowych, które długo się ciągną? 

Burmistrz wyjaśnił, że załatwianie spraw geodezyjnych nie jest uzależnione od Gminy, tylko od 

wyższych organów, dlatego prosił sołtysa o trochę cierpliwości.  

Radna Ewa Marek -Skiba zapytała o strefę zamieszkania i kiedy zostaną zdjęte znaki proponując  

umieszczenie na słupkach po tych znakach nazwy ulic, ponieważ Osiedle jest bardzo rozbudowane i są 

trudności  dla osób przyjezdnych z odnalezieniem wskazanego adresu zwłaszcza, że na niektórych 

budynkach nie ma numeru. 

Radna będąc przy głosie zadała kolejne pytanie odnośnie dekomunizacji dwóch ulic i czy zostały podjęte 

decyzje w sprawie ustalenia nazw tych ulic. Zapytała także o ustawę śmieciową, czy przepisy przejściowe 

obowiązują do końca roku? 

Burmistrz odpowiedział, że tak. Natomiast odnosząc się do znaków na osiedlu w Żerkowie wyjaśnił, że 

procedura zmiany organizacji ruch trwa bardzo długo. Dziś przyszła odpowiedź, że propozycji naszej nie 

przyjmują, ale sugerują zdjęcie znaku D40 i D41czyli strefy zamieszkania. Znak, który proponowałem,  

i który się w Polsce pojawia, to nasi eksperci z Powiatu od ruchu drogowego powiedzieli, że jest to 

niepotrzebne, a moja propozycja była, aby na białym kwadracie był zamieszczony znak informacyjny 

strefa skrzyżowań równorzędnych. Taki znak jest w Poznaniu i w Krakowie i nikt go nie kwestionuje. 

Burmistrz podkreślił, że należy respektować to co Komisja Bezpieczeństwa podała. Zgodnie z decyzją 

Komisji  znaki zostaną zdjęte i będzie obowiązywał ruch prawej ręki, skrzyżowania równorzędne o czym 

zostaną poinformowani mieszkańcy. Burmistrz  dodał, że gmina wystąpi o uznanie ul. Wyspiańskiego 

jako głównej z ustawieniem na  ulicy 700-lecia znaków stop albo ustąpienia pierwszeństwa przejazdu. 

Natomiast jeżeli chodzi o znaki ulic, to będą robione znaki emaliowane, ale na znakach drogowych  

nazwy ulic nie są preferowane. Zaznaczył, że wszystkie znaki zostaną uzupełnione po uzgodnieniu  

z właścicielami posesji. 

Burmistrz odpowiadając na pytanie dotyczące ustawy dekomunizacyjnej wyjaśnił, że sprawa jest w toku 

realizacji.  W ankiecie gmina przedstawi nowe nazwy ulic, ale mieszkańcy będą mogli wypowiedzieć się 

w tej kwestii. 

Radny Sebastian Nowaczyk powiedział, że widział iż rozpoczął się remont elewacji zewnętrznej dworku, 

czy ona z założenia będzie tylko pomalowana, czy nastąpią uzupełnieni, ponieważ są dziury, przerwy 

między jedną a drugą deską.  

Burmistrz zapewnił, ze ma być zrobione wszystko z uzupełnieniami, aby  nie zaciekało. Farba 

zastosowana to Sadolin, która jest skuteczna jednocześnie konserwująca drewno.  

Radny Sebastian Nowaczyk poinformował, że obecnie jest robiona ściana szczytowa.  

Burmistrz obiecał, że pojedzie sprawdzić jak postępują prace. 

Burmistrz będąc przy głosie poinformował, że w dniach 8 i 9 lipca 2017 r. odbędą się „Dni Żerkowa”, na 

które zaprosił radnych i wszystkich mieszkańców. Zapewnił, że każdy znajdzie cos dla siebie, a dla dzieci 

i rodzin przeznaczono niedzielę od godz. 14:00, gdzie przygotowano wiele atrakcji. Burmistrz 

poinformował, że w miesiącu sierpniu br. odbędzie się przegląd orkiestr dętych.  

Radna Ewa Marek-Skiba poinformowała, że w Bieździadowie jest odwrócony znak mówiący  

o miejscowości.  

Burmistrz dopowiedział, że jest wykonywana dokumentacja techniczna na odcinek drogi Dobieszczyzna- 

Sierszew. Planowano zrobić rondo w Dobieszczyźnie, ale nie uzyskano zgody.  

Radny Sebastian Nowaczyk zapytał czy na drodze do Dobieszczyzny będzie jeszcze jedna warstwa 

asfaltu? 
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Burmistrz odpowiedział, że zostanie położona jeszcze jedna warstwa. Dodał, że to samo jest  

w Ludwinowie, gdzie jest jeszcze potrzebna kosmetyka. Ponadto dziś mieszkaniec zgłosił, że zginęły 

kamienie graniczne.  

Pani Mariola Matuszak, sołtys Sołectwa Raszewy, poinformowała, że na nowym osiedlu jest robiona 

droga, gdzie kamienie zostały naruszone, czy one będą poprawione, osadzone w tym samym miejscu? 

Burmistrz odpowiedział, że osoby, które zrobiły szkodę zostaną pociągnięte do odpowiedzialności. 

Radny Sebastian Nowaczyk uważał, ze trzeba być przy odbiorze, zrobić protokół i zwrócić kierownikowi 

uwagę, że naruszone kamienie powinny być w prawidłowym miejscu. 

Punkt 6 - Zakończenie sesji. 

Przewodnicząca Rady podziękowała za udział i zamknęła o godz. 14:50  XXVI sesję Rady Miejskiej 

Żerkowa. 

 

Protokołowała:        

Teresa Szablewska 

PRZEWODNICZĄCA  

Rady Miejskiej Żerkowa 

 

/-/ Barbara Urbańska 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


